
  

 

                      

 

 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 
 
 
 

KLASA: 024-05/22-01/27 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-16 
Rijeka, 29.rujna 2022. 

 
 
 

ZAPISNIK 
 33. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
 

 
 
33. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 29. rujna 2022. (četvrtak), s početkom u 17:00 sati, 
u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b/1 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 
 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 
 Klaudio Lazarić, član VMO 
 Branko Miljak, član VMO 
 Nikola Lazić, novi član VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Adrijana Buždon, članica VMO 
 Ivica Dušić, član VMO 

 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Preregulacija prometa na parkiralištu i uspora prometa Crnčićeva 2-5 novo mišljenje 
nadležnih tijela  

2. Izmjena financijskog plana programskih aktivnosti VMO Sveti Nikola za razdoblje 
2023.-2025. prijedlog Direkcije 

3. Provođenje programske aktivnosti za 2022. godinu - EKO akcija 
4. Dopisi građana pristigli između sjednica 
5. Razno 

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
Usvajanje zapisnika s 32. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 



  

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

AD 1 Preregulacija prometa na parkiralištu i uspora prometa Crnčićeva 2-5 novo 
mišljenje nadležnih tijela  
 

Predsjednik Vijeća g. Marin Barać obavijestio je prisutne članove vijeća da je u tajništvo 
zaprimljeno novo očitovanje nadležnih tijela koje ne prihvaća niti jednu opciju preregulacije 
prometa u Crnčićevoj 2-5 niti postavu uspore prometa, bez obzira na stav Vijeća sa 32. 
sjednice kojim se ne prihvaća takav prijedlog da se od svega odustaje s obrazloženjem da 
nema dovoljne preglednosti. 
 
Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeće: 
 
Zaključke: 
 

1. Zamjenska lokacija za realizaciju sredstava prijelaznog rada 2021./2022. glasila 
bi: „Sanacija prometnih oznaka na području Mjesnog odbora Sveti Nikola“ –kao 
dodatna sredstva prvoj stavci koja je na listi prioriteta za 2022.godine iz 
prometnih zahvata 

2. Vijeće MO u pogledu uspore prometa predlaže izvedbu uzdignute plohe na 
kolniku Crnčićeve ulice i taj zahvat se predlaže kao dopuna prioriteta MO Sveti 
Nikola za 2023. godinu., shodno procjenama iz privitka 

3. VMO Sveti Nikola ostaje kod svih navoda iz Zaključka sa 32. sjednice VMO Sveti 
Nikola 

 
 
AD 2 Izmjena financijskog plana programskih aktivnosti VMO Sveti Nikola za razdoblje 
2023.-2025. prijedlog Direkcije za mjesnu samoupravu 
 
Predsjednik Vijeća g. Marin Barać obavijestio je prisutne članove vijeća da je od strane 
Ravnateljice Direkcije za mjesnu samoupravu, na prijedlog OGU za financije predloženo 
umanjenje financijskog plana za realizaciju programskih aktivnosti vijeća za razdoblje 2023-
2025. godine. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno donosi odluku da se ne podržava prijedlog umanjenja iz 
razloga što bi smanjenje sredstava dovelo u pitanje provođenje programa 
 
AD 3 Provođenje programske aktivnosti za 2022. godinu - EKO akcija 
 
Predsjednik Vijeća navodi da je u protekle dvije godine bitno smanjen interes za održavanje 
ekoloških akcija, i da nema dovoljnog odaziva građana. Stoga predlaže Vijeću da se donese 
Zaključak o odustajanju od programske aktivnosti pod nazivom EKO akcija. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog 
 
 

AD 4 Dopisi građana pristigli između sjednica 
 

 Predsjednik Vijeća u poznao je Vijećnike o slijedećoj predstavci stranke: 
U vezi prokišnjavanja garaže na adresi Kršinićeva 26 Mjesnom odboru Sveti Nikola se 
obraća stranka sa zamolbom da se podrži njezin prijedlog kojim se traži od nadležnih 
Odjela sanacija svih dijelova koji prokišnjavaju. Vijeće je odmah po zaprimanju 
predstavki stranke zatražilo očitovanje od nadležnih Odjela. Očitovanje je proslijeđeno 
stranci, ali isto nije zadovoljilo stranku jer se iščitava da OGU za komunalni sustav nije 
nadležan za problematiku jer se, kako navode, ne radi o javnoj površini. Stranka se 
nakon toga obraća u Rumat d.o.o. koji  upit prosljeđuje u Mjesnu samoupravu i mjesnom 
odboru, ali proširuje se upit o statusu javne površine krova garaže i vlasničkom statusu 
nekadašnjih spremnika za posude sa komunalnim otpadom. Iz Mjesne samouprave 
poslane su dvije požurnice nadležnim OGU za komunalni sustav i OGU za razvoj, 



  

urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem. Do dana održavanja sjednice nije 
zaprimljeno očitovanje o vlasništvu. Stoga Predsjednik Vijeća  predlaže da se ne 
donose Zaključci do konačnog očitovanja nadležnih tijela. 
 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog 
 

 Mjesnom odboru obraća se stranka sa zahtjevom za postavom stupića kod slijepog 
odvojka Karasove ulice a radi učestale pojave nepropisno parkiranih vozila u samom 
križanju, dovodeći u opasnost pješake i druge sudionike u prometu.  
 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog 
 

 Mjesnom odboru obraća se stranka predstavkom kojom se ukazuje na devastaciju javne 
zelene površine sjeverno od kućnog broja 7 u Karasovoj ulici, te na uznemiravanje djece 
i stanara od strane starijeg gospodina koji živi u susjedstvu. Predsjednik Vijeća 
upoznaje detaljnije članove Vijeća o problematičnom ponašanju koje je poznato od 
ranije. Predlaže da se o radnjama stanara obavijesti Ovlašteni predstavnik stanara 
Karasova 7, te nadležna I Policijska postaja PU PGŽ Rijeka. 

 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog 
 
AD 5 Razno 
 
Pod točkom razno nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 19:30 h 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                             
                 Višnja Mohorovičić 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
           Marin Barać 
 
 
 

 

 


